请打印并填写以下任意一份（中文版或英文版）表格并在截止日期以前（以邮戳为准）邮寄到指定地址即可申请注册。

Please print out & fill in either of the forms below (Chinese or English version), and mail to us at the referred address before deadline (accepted by postmark).
上海国际田径黄金大奖赛媒体申请表
	姓  名
	
	性  别
	
	照  片

	国  籍
	中国（大陆□  香港□  澳门□  台湾□）

外国                               
	

	证  件
	身份证/护照号
	

	
	记者证号
	

	媒体名称
	

	媒体类别
	通讯社 □  报纸 □  杂志 □  电视 □ 电台 □ 其它 □

	记者种类
	文字 □ 摄影 □ 电视 □ 摄像 □ 电台 □ 其它 □

	申请人信息
	联系地址
	

	
	办公电话
	

	
	移动电话
	

	
	传真号码
	

	
	E-mail
	

	总编/台长推荐意见：

                                                   签字/盖章

	以下为官方填写

	审批: 

组委会新闻宣传部
	核准:

组委会安全保障部
	签发：

组委会秘书长

	              签字
	                签字
	              签字


申请日期： 2005年   月   日
注：1、由于比赛要求及场地限制，国际田联对此次赛事记者数量，特别是摄影、摄像记者数量有严格控制，故不能保证所有申请记者均可获得采访证件，敬请谅解。2、申请者请将表格填好后连同两张两寸彩色照片邮寄或快递至 上海长乐路989号世纪商贸广场3906室 上海国际田径黄金大奖赛有限公司  邮编：200031  请注明：媒体报名。所有表格将作为资料由赛事组委会保存。3、报名截止日期为2005年9月5日
Media Registration Form
for “2005 Shanghai Golden Grand Prix”

	Name
	
	Gender
	
	Photo

	Nationality
	China（Mainland□ Hong Kong□ Macao□ Taiwan□）

Other Country                               
	

	Certificate
	ID/Passport Number
	

	
	Press Card Number
	

	Media
	

	Media Sorting
	News Agency □ Newspaper □  Magazine □  TV □ Radio □ Other □

	Journalist Sorting
	Writing □ Photograph □ TV □ Camera □ Radio □ Other □

	Registration Info
	Address
	

	
	Office Phone 
	

	
	Mobile phone 
	

	
	Fax
	

	
	E-mail
	

	Chief Editor/ TV Manager Comments:

                                                   Signature/Seal

	The Following For Official

	Examined by: 

LOC Publicity department
	Approved by:

LOC Security Department
	Signature：

LOC Secretary-general

	              Signature
	            Signature
	            Signature


Applied On:                   
Attention：
1. Due to the rules of the competition and limits of the field, IAAF set a limit to the number of reporters especially photographers and camera men. So not all the applicants will get the accreditations, and we’d like to have your kind understanding.

2. Please send your registration form with two 2-inched colored photos by mailing or express to the following address: Shanghai Golden Grand Prix Co., Ltd located at Unit 3906, The Centre, 989 Chang Le Road, Shanghai 200031, P.R.China. Please give clear indication: Media Registration. All the forms will be preserved as reference information by the organizing committee.

3. The deadline: Sep 5, 2005
